



Partners in excellence  
1145, Lebourgneuf Blvd  
Suite 300  
Quebec QC G2K 2K8  
CANADA

Phone : (418) 623-3373  
Fax : (418) 623-3321

Changes to the bid documents listed and described below are effective immediately. This addendum will be part of the contract documents.

## 1.0 ELECTRICITY

### 1.1 Specifications - Section 26 24 13 - Connection Center 347 / 600V

.1 Section 3.01 - Calibration and Protection .1 is amended to read as follows:

- .1 The fabricator must provide drawings and must report on each component, the data sheets of the circuit breakers and transformers, the plan views, on elevation and section views and the protection coordination studies coordinated with Hydro-Québec.

- END OF ADDENDUM No. E-02 -



Janik Leblond, Eng.  
Project manager



Partenaire de génie  
1145, boulevard Lebourgneuf  
Bureau 300  
Québec QC G2K 2K8  
CANADA

Téléphone : (418) 623-3373  
Télécopieur : (418) 623-3321

---

***Les changements apportés aux documents de soumission énumérés et décrits ci-après deviennent effectifs immédiatement. Le présent addenda fera partie des documents du contrat.***

## 1.0 ÉLECTRICITÉ

### 1.1 Devis – Section 26 24 13 – Centre de branchement 347/600V

.1 L'article 3.01 – Calibrage et protection le .1 est modifié et se lit comme suit :

- .1 Le manufacturier doit fournir, les dessins d'atelier et devront porter sur chacune des composantes, les fiches techniques des disjoncteurs et transformateurs, les vues en plan, en élévation et en coupe, les études de coordination de protection coordonnées avec Hydro.

**- FIN DE L'ADDENDA N° E-02 -**



---

Janik Leblond, ing.  
Chargé de projet